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Maandelijks spreekuur in de bibliotheken van Epe en Vaassen

Inloopspreekuur	loopt	gesmeerd	

In	maart	van	dit	jaar	is	Fietsersbond	Epe	begonnen	aan	
het	experiment	’inloopspreekuur’.	Eens	per	maand,	
beurtelings	in	Epe	en	Vaassen.	Twee	leden	van	de	
kerngroep	houden	dan	bij	toerbeurt	zi@ng	voor	
iedereen	die	vragen,	suggesAes	of	klachten	heeD	over	
het	fietsklimaat	in	de	gemeente	Epe.	Tot	nu	toe	loopt	
het	boven	verwachAng.	Vooral	in	Vaassen	loopt	het	
gesmeerd.	Mogelijk	is	het	AjdsAp	(zaterdag)	wat	
gunsAger	dan	in	Epe	(woensdag).		

De	stelling	’twee	zien	er	meer	dan	één’		is	hier	zeker	van	
toepassing.	De	bezoekers	van	het	inloopspreekuur	dragen	zaken	aan	die	wij	als	
kerngroep	(nog)	niet	hadden	opgemerkt.	Ook	ons	bekende	problemen	komen	
naar	voren,	kwesAes	waarvoor	we	ons	al	jaren	inspannen.	Denk	aan	de	aanpak	
van	het	fietspad	Apeldoorn-Epe	over	het	voormalige	spoorwegtracé.	Daar	
blijven	knelpunten	maar	liggen,	omdat	de	gemeente	Epe	er	geen	Ajd	en	geld	in	
wil	steken	vooruitlopend	op	een	stevige	verbetering	van	de	route.		

Blijken	de	inloopspreekuren	ook	in	het	tweede	halOaar	van	2023	in	een	
behoeDe	te	voldoen,	dan	gaan	we	er	vanzelfsprekend	mee	door.	Neemt	de	
belangstelling	af,	dan	schakelen	we	mogelijk	naar	een	lagere	frequenAe.	De	
spreekuren	worden	op	de	eerste	zaterdag	van	even	maanden	gehouden	in	de	
bibliotheek	in	Vaassen,	op	de	eerste	woensdag	van	de	oneven	maanden	in	de	
bieb	in	Epe,	telkens	van	10	tot	11.30	uur.	U	bent	van	harte	welkom.	

Dit	najaar	voorontwerp	treinbaan	fietspad		

Er	komt	zicht	op	een	voorlopig	ontwerp	voor	een	verbeterde	fietsroute	Epe	en	
Apeldoorn	(F50)	over	het	voormalige	spoorbaantracé.		De	projectleiders	
denken	voor	het	deel	Vaassen-Epe	in	september/oktober		een	voorontwerp	te	
kunnen	presenteren.	Zij	willen	het	plan	inbrengen	Ajdens	een	informaAemarkt.		

Het	gaat	daarbij	om	het	deeltraject	van	
de	grens	met	de	gemeente	Apeldoorn	via	
Vaassen	en	Emst	tot	aan	de	
Zuukerenkweg	in	Epe.	Het	deeltraject	
door	of	langs	het	dorp	Epe,		van	
Zuukerenkweg	tot	Heerderweg,	wordt	
onderdeel	van	woningbouwplannen	op	
de	Zuukerenk	en	in	’t	Slath.	Die	plannen	
zijn	nog	in	een	voorbereidende	fase.	Voor	
het	noordelijke	traject	van	de	F50,	het	
deel	tussen	Epe	en	Zwolle,	voert	de	
provincie	Gelderland	verkenningen	uit	
naar	de	best	mogelijke	route.	Kijk	ook	op	
www.epe.nl/regionale-fietsroute-f50.	
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Fietsersbond	Epe	wenst	u	
een	fijne	fietszomer	

 

Nieuw	fietspad	door	Vemderbroek	

Epe	krijgt	er	een	nieuw	stukje	fietspad	bij.	In	
het	verlengde	van	de	Vemderweg	wordt	
binnenkort	begonnen	met	de	aanleg	van	een	
bijna	700	meter	lang	pad	in	oostelijke	
rich>ng.	Het	pad	vormt	een	verbinding	
tussen	twee	noord-zuidroutes:	het	Jaagpad	
langs	het	Apeldoorns	Kanaal	en	het	fietspad	
langs	de	Nieuwe	Wetering.	Daarmee	ligt	er	
meteen	een	mooie	dwarsverbinding	tussen	
het	Veluwemassief	en	de	IJsselvallei.	

Omdat	het	verbindende	pad	wordt	
opgenomen	in	het	knooppuntennetwerk	
hebben	we	als	Fietsersbond	Epe	aan	
Routebureau	Veluwe	gevraagd	tegelijker>jd	
de	route	tussen	de	knooppunten	61	(kruising	
spoorbaan	Bijsterbosweg)	en	86	(kruising	
Jaagpad-Vemderweg)	deels	te	verleggen.	We	
hebben	daarvoor	een	alterna>ef	
aangedragen.	Onze	voorgestelde	route	is	
rus>ger	en	comfortabeler,	maar	bovenal	
veiliger,	o.a.	bij	het	oversteken	van	de	
Heerderweg.	Routebureau	Veluwe	heeT	ons	
voorstel	in	behandeling.		
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Een	bijzondere	fietstocht	in	Vaassen							
Op	een	zonnige	donderdagmiddag	trok	een	bonte	stoet	fietsers	de	omgeving	van	
Vaassen	in.	De	“Driewielclub	Vaassen”	onder	leiding	van	Arie	Velthoen	maakte	een	
tocht	naar	museum	“Old	boer’n	grei	“	op	’t	Hinkel	bij	Emst.	
Bij	de	start	van	de	toer	werd	eerst	door	Bert	Boetes,	namens	het	Sport-	en	
beweegakkoord	gemeente	Epe	een	cheque	van	€	1000	overhandigd	om	de	club	
te	helpen	met	aanschaf	van	materialen	om	de	tochten	veilig	te	laten	verlopen.	
De	Fietsersbond	Epe	is	ondertekenaar	van	dit	Sport-en	beweegakkoord	en	
betrokken	bij	de	regiegroep.	
De	“Driewielclub	Vaassen”	is	een	iniAaAef,	van	en	voor	mensen,	die	meestal	
door	een	beperking,	genoodzaakt	zijn	zich	in	of	op	een	driewielfiets	voort	te	
bewegen.	Vanaf	begin	maart	dit	jaar	zijn	ze	gestart	met	het	organiseren	van	
toertochtjes.	Dit	gebeurt	op	kleine	schaal	en	lang	niet	alAjd	zonder	problemen.	
Veiligheid,	communicaAe,	gezondheid,	er	komt	veel	meer	bij	kijken,	dan	in	
eerste	instanAe	vermoed	werd.		
Naast	de	genoemde	financiële	ondersteuning	werd	door	leden	van	de	vrienden-
fietsclub	uit	Vaassen	“de	Bolle	Broekjes”	ondersteuning	verleend	door	de	tocht	
voor	de	deelnemers	veilig	te	maken	door	hen	te	begeleiden.		Deze	inmiddels	
zo’n	35	leden	tellende	club	fietst	niet	alleen	regelmaAg,	maar	zet	zich	ook	in	
voor	maatschappelijke	acAviteiten.			
Binnen	de	gemeente	Epe	komt	er	in	het	najaar	waarschijnlijk	een	coördinator	
voor	het	project	“Doortrappen”.	Blijven	fietsen	als	je	ouder	wordt.	Trainen	van	
vaardigheden,	kennismaken	met	aangepaste	fietsen	en	gezamenlijke	tochten	
maken	dan	onderdeel	uit	van	het	aanbod. 

Wat	ons	de	komende	@jd	bezig	houdt	
De	komende	maanden	zal	de	afdeling	Epe	zich	met	verschillende	thema’s	bezig	
houden.	De	herinrich(ng	van	de	Hoge	Weerd	staat	op	het	programma.	Na	een	
enquete	onder	de	bewoners	van	de	wijk	wordt	een	plan	gemaakt	dat	opnieuw	
met	de	bewoners	zal	worden	gedeeld.	Verder	zal	er	een	en	ander	veranderen	
voor	het	verkeer	in	de	Hoofdstraat	in	Epe.	Door	bouwwerkzaamheden	op	
verschillende	plekken	overweegt	de	gemeente	het	autoverkeer	in	het	deel	van	
de	hoofdstraat	voor	de	Hema	te	weren	(zoals	in	de	Covidperiode).	De	plaats	van	
de	fietser	in	de	plannen	is	natuurlijk	voor	ons	van	belang.	Zeker	ook	in	het	licht	
van	de	plannen	voor	herinrichAng	van	de	Hoofdstraat.	We	zullen	ons	samen	
met	de	gemeente	ook	buigen	over	de	bewegwijzering	voor	fietsers.	Daar	kan	
op	verschillende	plaatsen	wel	wat	worden	verbeterd.	Fietsparkeren	staat	ook	
nog	op	het	lijstje	en	we	zullen	ook	betrokken	worden	bij	het	maken	van	
plannen	voor	duurzame	mobiliteit	door	en	in	de	gemeente	Epe.	We	kunnen	
dus	best	versterking	gebruiken	van	onze	kerngroep	!	

Fietsersbond afdeling Epe  
email:	epe@fietsersbond.nl	

Website:	hDp://epe.fietsersbond.nl			TwiDer:	@fietsersbondepe
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Sport	en	beweegakkoord	
gemeente	Epe	

Ook	dit	jaar	heeT	het	ministerie	van	VWS	
weer	geld	beschikbaar	gesteld	om	meer	
mensen	aan	het	bewegen	te	krijgen.	
Verenigingen	en	organisa>e	zijn	uitgedaagd	
om	projectplannen	in	te	dienen	en	geld	te	
vragen	voor	de	uitvoering.	De	Fietsersbond	is	
ondertekenaar	van	het	akkoord	en	ook	
betrokken	bij	de	regiegroep	die	de	
projectplannen	beoordeelt.	Het	was	mooi	om	
te	zien	dat	er	3	ini>a>even	zijn	gehonoreerd,	
die	te	maken	hebben	met	fietsen.	Er	is	een	
bijdrage	gegeven	voor	het	ontwikkelen	van	
een	Bikeparc	voor	de	jeugd.	ATBclub	Epe	gaat	
dat	realiseren	op	een	deel	van	het	Cialfo-
terrein.	De	jeugd	kan	zo	de	vaardigheden	voor	
fietsen	trainen	en	verbeteren.	Verder	wordt	
het	Fietslabyrinth	geholpen.	Een	mooi	
ini>a>ef	in	de	zorgcentra	waar	ouderen	op	
een	hometrainer	kunnen	fietsen	terwijl	ze	via	
een	groot	scherm	door	een	prach>ge	
omgeving	fietsen.	Het	beschikbaar	gestelde	
bedrag	wordt	gebruikt	om	zo’n	film	te	maken	
in	de	omgeving	van	Epe,	zodat	de	fietsers	
langs	voor	hen	bekende	plekjes	
komen.Tenslo[e	wordt	de	Driewielclub	
Vaassen	ondersteund.	Daarover	op	een	
andere	plek	in	deze	nieuwsbrief	meer.	

………………………………………………………………………

Korte	nieuwtjes	

……………………………………………………………

Weesfietsen	en	wrakken	

Op	verschillende	plaatsen	treffen	we	
regelma>g	kapo[e	fietsen	aan,	geen	stuur,	
zadel	eraf,	kapo[e	wielen.	Ook	zijn	er	fietsen	
die	wekenlang	op	dezelfde	plek	staan	zonder	
dat	ze	worden	gebruikt.	We	hebben	de	
gemeente	gevraagd	om	beleid	te	ontwikkelen	
om	hieraan	wat	te	doen.	De	afdeling	beheer	
en	ook	handhaving	is	bezig	om	dat	beleid	te	
ontwikkelen	en	procedures	te	maken	om	dit	
probleem	aan	te	pakken.Na	een	bepaalde	
periode	kunnen	dan	dit	soort	fietsen	worden	
verwijderd,	waardoor	er	meer	ruimte	komt	in	
de	stallingen	en	het	aantrekkelijker	is	voor	
mensen	om	hun	fiets	daar	neer	te	ze[en.	

Fietsen	en	lopen	naar	school	

Inmiddels	hebben	veel	scholen	bij	de	
gemeente	aangegeven	dat	er	wat	rond	
verkeersveiligheid	in	de	schoolomgeving	zoud	
moeten	gebeuren.	Naast	verkeersmaatregelen	
gaat	het	ook	om	gedragsverandering	bij	
ouders.	Als	meer	kinderen	lopend	of	fietsend	
naar	school	gaan,	wordt	het	voor	iedereen	
veiliger.	De	gemeente,	Koppel/Swoe	met	name	
JOGGcoördinator	en	de	Fietsersbond	gaan	in	
het	najaar	een	informa>eavond	organiseren	
voor	de	scholen.	Nadrukkelijk	ligt	de	
verantwoordelijkheid	bij	de	scholen	zelf.	JOGG	
en	Fietsersbond	kunnen	adviseren	en	de	
gemeente	kan	een	rol	spelen	bij	het	faciliteren	
van	maatregelen	op	het	gebied	van	inrich>ng	
van	de	omgeving	en	verkeersmaatregelen.
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